
Sessió 07/11/2022
Assemblea Consell Local

      Consell Local d’Esports

ACTA  DE  L’ASSEMBLEA  EXTRAORDINÀRIA  DEL  CONSELL  LOCAL  D’ESPORTS  DEL  DIA  07 DE 
NOVEMBRE DE 2022.

Hi assistiren les entitats i senyors/es següents:

Club Pilota Cocentaina: Joan Antoni Company i Albors, Cocentaina C.F.: Vicente Javier Fenollar Tomás, Centre 
Excursionista Contestà: Hipòlit Cerdà Torregrosa, Club Ciclista Contestano: Vicente Belda Vicedo, Club 
Patinatge Artístic Cocentaina: Estefania Vidal Oltra, Hoquei Club Cocentaina: Mª Lidia Verdú Gisbert, Club 
Ajedrez Cocentaina: Joaquín Corbí Martí, Club Aeromodelismo Alcocer: Rafael Escuder Ponsoda, Club Esportiu 
Patronat Cor de Jesus: Jorge Boyero Botella, Soca Run Club d’Esports de Muntanya: Santiago Aparici Martí, 
Club Ye Faky Futbol Sala: Xavier Albero Molto, Club Judo Cocentaina: Jose Albadalejo Miralles, Penya 
Madridista El Comtat: Juan Silvestre Beneito, Club Ciclista Rafa Valls: Rafael Valls, G.P.M. Popular: Raimundo 
Montava Allouzi.

President:
Octavio Cerdà Bernabeu

Secretari:
Iván González Moran

A Cocentaina, a les  dènou trenta-cinc  hores, del dia  set  de novembre de 2022, es reuneixen a la sala 
polivalent  al  pavelló  del Poliesportiu  Municipal,  les persones i  entitats esmentades, totes elles integrants de 
l’Assemblea del Consell Local d’Esports.

1. Lectura i aprovació actes sessions anteriors.

Octavio.- Pregunta si hi ha alguna cosa de l’acta anterior a comentar.

No hi ha cap.

S’aprova l’acta de la sessió anterior.   
    
2. I Gala de Participació Ciutadana ‘Vila de Cocentaina’. Elecció d’entre les propostes rebudes.

Octavio.-  comenta  que  una vegada  finalitzat  el  termini  per  a  presentar  les  propostes,  i  després  d’estudiar 
aquestes segons les bases que vam enviar als clubs del consell d’esports, hi ha 3 casos en qüestió, que és el  
mateix consell el que ha de decidir si comptem amb aquests 3 per a la votació, o si els descartem en la votació.
Es tracten de 3 esportistes judokes que són d’altres localitats i no de Cocentaina. Són Jose Albaladejo, Carles  
Agulló i Arnau Aracil.

Després de debatre com decidim aquest aspecte, es decideix per unanimitat votar per separat al director de 
l’escola de Judo que està vinculat des del 2015 (any de la creació del club) a la localitat de Cocentaina, i per 
altra banda als altres dos joves esportistes que porten menys anys vinculats a l’entitat.

Votació de comptar amb les propostes de Carles Agulló i Arnau Aracil:

• Vots a favor 2
• Vots en contra 7
• Abstencions 4

Votació de comptar amb la proposta de Jose Albaladejo:

• Vots a favor 6
• Vots en contra 2
• Abstencions 5
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Assemblea Consell Local

      Consell Local d’Esports

Per tant, les propostes de Carles Agulló i Arnau Aracil queden desestimades, i la proposta de Jose Albaladejo 
queda acceptada.

Iván llig les 5 propostes presentades i els currículums rebuts de les 5 propostes. 

Jose Albaladejo - Director Tècnic de l’Escola de Judo Cocentaina des del 2015...
Iago Perez – Taekwondo, doble campió d’Espanya i diferents pòdiums en 2022... 
Club Ye Faky – Futbol Sala, dues temporades competint en nacional, 2a divisió B...
Rafa Valls – Ciclisme, 15 anys com a ciclista professional als millors equips internacionals...
Lucas Torró – Futbol, futbolista professional actualment a ‘LaLiga’ amb  l’equip C.A.Osasuna...

Realitzem les votacions a mà alçada i aquests són els resultats:

Jose Albaladejo - 0
Iago Perez – 3
Club Ye Faky – 5
Rafa Valls – 10
Lucas Torró – 11

Per  tant  des  del  Consell  d’Esports  els  dos  proposats  per  a  la  I  Gala  de  Participació  Ciutadana  ‘Vila  de 
Cocentaina’ són:

• Rafa Valls Ferri i Lucas Torró Marset

3. Despatx extraordinari.

Octavio.- comenta que el passat 21 d’octubre a la sala polivalent del pavelló va tindre lloc una xarrada formativa 
de primers auxilis  impartida per la creu roja i  dirigida als tècnics,  entrenadors, responsables de les entitats  
esportives,  etc.  Creiem que és molt  important  que aquestes iniciatives tinguen la implicació de quants més 
assistents millor, i més després de casos com el d’ahir diumenge al Trail Fira Tots Sants on un participant va  
entrar en parada cardíaca i gràcies a la intervenció de gent que el va socórrer i de la creu roja primer i del SAMU  
després, aquest home va poder traureu. Tenim intenció de realitzar més jornades de formació en aquest sentit i  
hem de conscienciar que és molt important assistir i poder actuar si es presenta qualsevol cas que pot passar.  

Estefania Vidal.- demana que com a sanitària que és, que qualsevol minut que es puga guanyar en aquests 
casos és importantíssim i que deuria ser obligatori l'assistència a aquestes jornades, plantejar des de la regidoria  
la forma de fer obligar a les entitats a formar-se en la prevenció i els primers auxilis.     

4.  Precs i preguntes.

Ximo Corbi.-  vol  fer  constar  a  l’acta  que des  de  l’ajuntament  de  Cocentaina  ha  rebut  una  notificació  com 
interessat, dirigida al ‘Club de Ajedrez Cocentaina’ i a la capçalera diu, ‘Interesado: Club de Judo Cocentaina’. 
Facilita una còpia de la notificació per què es comprove l’errada i que es comunique, perquè quan es produeix  
una errada per part d’ell sí que hi ha conseqüències, i quan la fa l’ajuntament no passa res.
També comenta que al rebre els avisos de les notificacions, un dels avisos per accedir a rebre la notificació, el  
que es genera de la plataforma nacional, govern d’Espanya, li deia que tenia menys de 24 hores per a accedir a  
rebre la notificació, quan normalment solen ser de 10 dies. Que es mire açò perquè no hi haja problemes al 
futur.    

Octavio.-  contesta  que  ho  farem  arribar  per  veure  que  és  el  que  ha  pogut  passar,  perquè  desconeixem 
l’assumpte que ens trasllades.
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, finalitza l’assemblea a les 20.25 hores, dels quals, com a secretari, que 
ho confirme, estenc i signe aquesta acta electrònicament.                                        
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